

Date: 29/03/2026

التاريخ: 2026/03/29

**Disclosure Regarding an acquisition
offer**

إفصاح بشأن عرض الإستحواذ

Muscat Gases Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority (the "FSA"), the Muscat Stock Exchange (the "MSX") and the investors' community that it has received a written notice from Al Wahaj Alazrak for Manufacturing LLC ("Blue Gas") on 25 March 2026 containing information relating to an acquisition offer to acquire shares held by the other shareholders of the Company in accordance with the Takeover and Acquisition Regulation (FSA Decision No. 2/2019)(the "Takeover Code").

Further information in respect of the above will be duly disclosed on the MSX in accordance with the requirements of applicable laws and regulations.

A copy of the public announcement from Blue Gas addressed to shareholders of the Company is attached.

Yours truly,

On behalf of Muscat Gases Company

تفيد شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع ("الشركة") كلاً من هيئة الخدمات المالية ("الهيئة") وبورصة مسقط ("البورصة") وجمهور المستثمرين بأنها قد تلقت إشعاراً خطياً من شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م بتاريخ 25 مارس 2026 يتضمن معلومات تتعلق بعرض استحواذ لشراء الأسهم المملوكة من قبل مساهمي الشركة الآخرين، وذلك وفقاً للائحة الاستحواذ (قرار الهيئة رقم 2/2019) ("قواعد الاستحواذ").

وسيتم الإفصاح عن المزيد من المعلومات المتعلقة بما ورد أعلاه في حينه عبر بورصة مسقط، وذلك وفقاً لمتطلبات القوانين واللوائح المعمول بها.

كما تم إرفاق نسخة من الإعلان العام الصادر عن شركة الوهج الأزرق والموجه إلى مساهمي الشركة.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،،



ع/ شركة مسقط للغازات



هذا إعلان عن عرض الاستحواذ (يُشار إليه بـ "العرض") موجّه إلى جميع المساهمين الآخرين في شركة مسقط للغازات ش.م.ع. (ويُشار إليهم مجتمعين بـ "مساهمي شركة مسقط للغازات" وكل منهم "مساهم في شركة مسقط للغازات") من قبل شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.ع. ("مقدم العرض") للاستحواذ على نسبة الأسهم المعروضة من قبل مساهمي شركة مسقط للغازات وذلك وفقاً للائحة الاستحواذ والسيطرة (الصادرة بقرار هيئة الخدمات المالية رقم 2019/2) (ويُشار إليها بـ "لائحة الاستحواذ" والسيطرة).

هذا الإعلان مؤرخ في 26 مارس 2026م.

تفاصيل العرض

مقدم العرض	شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.ع. هي شركة سعودية تعمل في مجال التطوير والاستثمار، وتركز استراتيجيتها على البنية الأساسية لقطاع الغاز. تستثمر الشركة في تطوير تخزين وتعبئة وتوزيع غاز البترول المسال أو الغاز الطبيعي في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي. كما تركز الشركة على خلق فرص عمل ذات قيمة مضافة وتعزيز دور القطاع الخاص. ويُقدّم العرض من قِبَل مقدم العرض وحده ولا توجد أي أطراف تعمل باتفاقي معه في تقديم العرض.
المعروض عليه	شركة مسقط للغازات ش.م.ع.، وهي شركة مساهمة عامة، مسجلة بموجب السجل التجاري رقم 1164988 في سلطنة عُمان، ومرخص لها بمزاولة نشاط إنتاج وتوزيع الغاز من بين أنشطة أخرى، ويقع مقرها المسجل في ص.ب 11، الرمز البريدي 124، شارع رقم 2، المنطقة الصناعية بالرسيل، سلطنة عُمان.
العرض	عرض من شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.ع. إلى مساهمي شركة مسقط للغازات للاستحواذ على نسبة تصل إلى 100% من رأس المال المُصدر للشركة. (الممثل بعدد 30,000,000 سهماً مدفوعة بالكامل كما هو في تاريخ التسجيل).
مستند العرض	ويقصد به المستند الرسمي للعرض المعد من قبل مقدم العرض فيما يتعلق بالعرض، والمعتمد من قبل هيئة الخدمات المالية ("الهيئة")، والذي يتضمن الشروط والأحكام التفصيلية المتعلقة بالعرض.
تواريخ العرض	تاريخ بداية العرض: 27 ابريل 2026 تاريخ انتهاء العرض: 18 مايو 2026
تاريخ التسجيل (لأغراض العرض)	26 ابريل 2026
سعر العرض	عرض نقدي فقط بقيمة 0.151 ريال عُماني لكل سهم من أسهم شركة مسقط للغازات، وهو سعر العرض الذي دفعته شركة الوهج الأزرق للصناعة مقابل نسبة 41.84% من رأس المال المُصدر التي استحوذت عليها بتاريخ 25 مارس 2026 من شركة تكامل للاستثمار ش.م.ع. وشركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. ويمثل سعر العرض البالغ 0.151 ريال عُماني لكل سهم من أسهم شركة مسقط للغازات: (1) علاوة بنسبة 20% مقارنةً بمتوسط السعر المرجح بالحجم منذ 1 يناير 2026؛ (2) علاوة بنسبة 20% مقارنةً بمتوسط السعر المرجح بالحجم للأشهر الثلاثة الأخيرة؛ و(3) علاوة بنسبة 20% مقارنةً بسعر الإغلاق بتاريخ 24 مارس 2026.
أهلية قبول العرض	في حال قيام مساهمي شركة مسقط للغازات الذين يملكون مجتمعين أقل من أو يساوي 100% من أسهم الشركة بقبول العرض وفقاً لشروط مستند العرض، فإن شركة الوهج الأزرق للصناعة ستكتفي بتلك القبولات ولن تقوم بسحب عرضها.
القيود والرؤونات	لا يحق قبول العرض إلا لمساهم شركة مسقط للغازات الذي لا تكون أسهمه في شركة مسقط للغازات خاضعة لأي عبء. (على سبيل المثال: رهن الأسهم)



مسقط غاز MUSCAT GAS

الاستحواذ الإجباري	وفقًا لما هو منصوص عليه في لائحة الاستحواذ، وحتى في حال قيام مساهمي شركة مسقط للغازات الذين يملكون نسبة 90% أو أكثر من أسهم الشركة بقبول العرض، فإن شركة الوهج الأزرق للصناعة لا تعتزم ممارسة أحكام "الاستحواذ الإجباري" المنصوص عليها في المواد من 62 إلى 65 من لائحة الاستحواذ والسيطرة.
إتمام العرض	يُقصد بإتمام العرض التاريخ الذي تُدفع فيه قيمة العرض إلى مساهمي شركة مسقط للغازات البائعين بعد انتهاء فترة العرض.
تاريخ إتمام العرض	التاريخ الذي يحصل فيه إتمام العرض.
مبررات العرض	تقدم شركة الوهج الأزرق للصناعة هذا العرض امتثالاً لمتطلبات لائحة الاستحواذ بعد استحواذها على نسبة 41.84% من الملكية.
مدير العرض	شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م. ص.ب 2566، الرمز البريدي 112، روي، سلطنة عُمان هاتف: 24763300 البريد الإلكتروني: ayman@usoman.com

تفاصيل أخرى

الأسهم المملوكة في شركة مسقط للغازات من قبل مقدم العرض	اعتبارًا من تاريخ الإعلان العام، تحوز وتمتلك شركة الوهج الأزرق للصناعة عدد 12,552,153 سهمًا في شركة مسقط للغازات، والتي تشكل ما نسبته 41.840% من رأس المال المصدر.
معلومات أخرى	1- لا تمتلك شركة مسقط للغازات أي أوراق مالية قابلة للتحويل. 2- اعتبارًا من تاريخ الإعلان العام، فإن ملكية رأس المال المصدر لشركة مسقط للغازات من قبل مقدم العرض والأطراف ذات الصلة به هي كما يلي: أ. شركة الوهج الأزرق للصناعة: 12,552,153 سهمًا في شركة مسقط للغازات. ب. المديرون المفوضون لشركة الوهج الأزرق للصناعة: لا يوجد ج. المساهمون النهائيون لشركة الوهج الأزرق للصناعة: لا يوجد 3- لم تتعامل الأطراف المنصوص عليها في الفقرات (أ) و(ب) و(ج) أعلاه بالتعامل في أسهم شركة مسقط للغازات خلال الفترة التي تبدأ قبل ستة أشهر من بداية فترة العرض وتنتهي بتاريخ الإعلان العام، وذلك باستثناء استحواذ شركة الوهج الأزرق للصناعة على نسبة 41.84% بتاريخ 25 مارس 2026.
نية مقدم العرض	ستعمل شركة الوهج الأزرق للصناعة على المساهمة في تطوير عمليات شركة مسقط للغازات، والسعي إلى زيادة كفاءتها التشغيلية، وتعزيز قدرتها التنافسية محليًا وإقليميًا، بالإضافة إلى تعزيز الصورة الإيجابية للقطاع الصناعي العُماني بشكل عام.

الجدول الزمني الإرشادي للعرض

رقم	الوصف	التواريخ
1	الإعلان العام عن العرض	2026/03/26
2	إرسال مستند العرض إلى مجلس إدارة ومساهمي شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع	2026/04/12
3	بداية فترة العرض	2026/04/27
4	انتهاء فترة العرض	2026/05/18
5	دفع سعر العرض من قبل شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م	2026/05/28

ملاحظة: الجدول الزمني أعلاه إرشادي فقط وقد يخضع للتعديل بعد المراجعة وإبداء الملاحظات والحصول على موافقة الجهات المختصة.

قبول العرض – الأحكام والشروط والإجراءات

<p>سُتُرسل نسخة من هذا الإعلان العام ومستند العرض عبر البريد الإلكتروني إلى مساهمي شركة مسقط للغازات ش.م.ع. استنادًا إلى البيانات المسجلة لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م، كما ستكون متاحة على موقع هيئة الخدمات المالية وموقع شركة مسقط للغازات.</p> <p>على مساهمي شركة مسقط للغازات الراغبين في قبول العرض، إرسال قبولهم عبر البريد الإلكتروني إلى مدير العرض والتواصل معهم لتسجيل أو تحديث بيانات الاتصال الخاصة بهم.</p>	<p>تقديم قبول العرض</p>
<p>هو النموذج الذي يستخدمه مساهمو شركة مسقط للغازات لتقديم قبولهم للعرض وفقًا لشروط مستند العرض. سيتم إرسال هذه النماذج إلى كل مساهم من مساهمي شركة مسقط للغازات عبر البريد الإلكتروني المسجل لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع. كما سيكون نموذج القبول متاحًا على موقع الشركة: www.muscatgas.com</p>	<p>نموذج القبول</p>
<p>كي يقبل مساهمو شركة مسقط للغازات ش.م.ع. العرض، يتعين عليهم إرسال بريد إلكتروني يتضمن نسخة ممسوحة ضوئيًا من نموذج القبول المستكمل والموقع، مع النسخ الممسوحة من المستندات المطلوبة (كما هو موضح أدناه)، وذلك قبل الساعة الثانية ظهرًا (بتوقيت عُمان) قبل أو في تاريخ إغلاق العرض إلى البريد الإلكتروني التالي: ayman@usoman.com</p> <p>1. يصبح نموذج القبول ملزمًا بمجرد تقديمه، ولا يجوز الرجوع عنه من قبل المساهم في شركة مسقط للغازات. 2. سيبقى العرض مفتوحًا لمدة 21 يومًا ابتداءً من 27 أبريل 2026 وحتى 18 مايو 2026 من الساعة 8:30 صباحًا وحتى 2:00 مساءً (بتوقيت عُمان). سيتم رفض الطلبات المستلمة بعد ساعات العمل في تاريخ إغلاق العرض.</p>	<p>إجراءات قبول العرض من قبل مساهمي شركة مسقط للغازات</p>
<p>قد تُرفض نماذج القبول المقدمة من مساهم أو مساهمي شركة مسقط للغازات التي لا تمثل بدقة للمتطلبات المنصوص عليها في الوثائق ذات الصلة من قبل مدير العرض باعتبارها غير مكتملة أو غير صحيحة.</p> <p>يجب أن يُرفق بنموذج القبول المستندات التالية:</p> <p>المتقدمون الأفراد:</p> <ul style="list-style-type: none"> • نسخة من البطاقة الشخصية لمساهمي شركة مسقط للغازات من المواطنين العُمانيين أو نسخة من جواز السفر لغير العُمانيين. • شهادة ميلاد المساهم القاصر في شركة مسقط للغازات إذا كان الأب يقوم بالقبول نيابةً عن أولاده القُصُر. • نسخة من توكيل ساري المفعول ومصدق من الجهات القانونية المختصة إذا كان القبول نيابةً عن شخص آخر (باستثناء القبول المقدم من الأب نيابةً عن أولاده القُصُر). <p>المتقدمون من الشركات:</p> <ul style="list-style-type: none"> • شهادة السجل التجاري (أو ما يعادلها). • صورة مصدقة من قرار مجلس الإدارة أو الشركاء بتفويض أشخاص بقبول العرض، مع نماذج توقيعات الأشخاص المفوضين. 	<p>المستندات المطلوبة</p>

مسقط غاز

MUSCAT GAS

يخضع قبول شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م.م لأسهم شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع. المعروضة من المساهمين وتسوية العملية للشروط التالية:

قبول شركة الوهج
الأزرق للصناعة
ش.م.م.

- موافقة هيئة الخدمات المالية على النتيجة النهائية للعرض.
- ألا تخالف تسوية أسهم شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع. المعروضة أي قوانين أو لوائح معمول بها.
- أن يكون نموذج القبول مستكملاً وصحيحاً ومرقفاً بالمستندات المطلوبة ومقدماً إلى مدير العرض (المتحدة للأوراق المالية) قبل الساعة الثانية ظهراً (بتوقيت عُمان) في أو قبل تاريخ إغلاق العرض.
- أن يكون مُقَدِّم القبول مساهماً صحيحاً في شركة مسقط للغازات.

عند استلام نموذج قبول صحيح مع المستندات المطلوبة وخضوعه للتحقق المُرضي، سيقوم مدير العرض بإخطار المساهمين المؤهلين في شركة مسقط للغازات بشأن قبول العرض وفق قسم "أهلية قبول العرض" أعلاه، وترتيب السداد بموجب شيك مصرفي أو أمر دفع أو تحويل بنكي لصالح المساهم المعني في شركة مسقط للغازات خلال عشرة (10) أيام من تاريخ إغلاق العرض. ولا تُستحق أي فوائد أو زيادات أو رسوم أو ضرائب أو مبالغ إضافية أخرى لأي سبب على إجمالي سعر الأسهم التي تشتريها شركة الوهج الأزرق للصناعة من أي مساهم في شركة مسقط للغازات.

توقيت سداد سعر
العرض

بيانات التواصل

شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م. للتواصل: صهيب علي 2728 طريق الملك عبدالعزيز، 6431 حي الياسمين، الرياض 13326، المملكة العربية السعودية البريد الإلكتروني: sohaib@bluegasarabia.com	مقدم العرض
شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع. ص.ب 11، الرمز البريدي 124، سلطنة عُمان هاتف: 22526900 البريد الإلكتروني: info@muscatgas.com	المعروض عليه
شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.ع.م. للتواصل: أيمن اللواتي هاتف: 24763337 / 24763300 البريد الإلكتروني: fay@usoman.com ، ayman@usoman.com	مدير العرض
البوسعيدي، منصور جمال وشركاؤه ص.ب 686، روي، الرمز البريدي 112، سلطنة عُمان هاتف: 24829200 البريد الإلكتروني: mansoor.malik@amjoman.com	المستشار القانوني لمقدم العرض



Handwritten signature in blue ink.

Handwritten signature in blue ink.

THIS IS AN ANNOUNCEMENT OF AN OFFER (THE "OFFER") TO ALL OF THE OTHER SHAREHOLDERS (TOGETHER THE "MUSCAT GASES SHAREHOLDERS" AND EACH A "MUSCAT GASES SHAREHOLDER") OF MUSCAT GASES COMPANY S.A.O.G ("MGC") BY AL WAHAJ ALAZRAK FOR MANUFACTURING LLC (THE "OFFEROR" OR "BLUE GAS") TO ACQUIRE SHARES TENDERED BY MUSCAT GASES SHAREHOLDERS PURSUANT TO THE TAKEOVER AND ACQUISITION REGULATION (FSA Decision No. 2/2019) (THE "TAKEOVER REGULATION").

THIS ANNOUNCEMENT IS DATED 26 MARCH 2026

OFFER DETAILS

Offeror or Blue Gas	AL WAHAJ ALAZRAK FOR MANUFACTURING LLC (Blue Gas), is a Saudi Arabian development and investment company with a strategy focused on Gas infrastructure. Blue Gas invests in developing Liquefied Petroleum Gas or Natural Gas storage, filling, and distribution in the GCC region. The company focuses on creating added value employment opportunities and increasing the role of the private sector. The Offer is only being made by the Offeror and there are no persons acting in concert with the Offeror making the offer.
Offeree or MGC	Muscat Gases SAOG, is a public joint stock company, registered under Commercial Registration No: 1164988, and is licensed to carry out the activity of gas production and distribution among others, with registered office at P.O Box 11, Postal Code 124, Road No 2, Rusayl Industrial Estate, Sultanate of Oman.
Offer	The offer by the Offeror to the Muscat Gases Shareholders to acquire up to 100 percent of the issued share capital of MGC ("Issued Capital") being 30,000,000 fully paid up MGC shares as at the record date).
Offer Document	Means the formal, offer document prepared by the Offeror in connection with the Offer and approved by the Financial Services Authority ("FSA"), which contains the detailed terms and conditions pertaining to the Offer.
Offer Dates	Offer Opens: 27 April 2026 ("Offer Opening Date") Offer Closes: 18 May 2026 ("Offer Closing Date")
Record Date (for purpose of the Offer)	26 April 2026
Offer Price	A cash only offer of OMR 0.151 per MGC share is the offer price which is the price that Blue Gas paid for the 41.84% of the Issued Capital that it acquired on 25 March 2026 from Takamul Investment Company LLC and Oman Oil Marketing Company SAOG. The Offer Price of OMR 0.151 per MGC share represents a (1) 20% premium versus the Volume Weighted Average Price ("VWAP") since 1 January 2026; (2) 20% premium versus the last three months' VWAP; and (3) 20% premium versus the closing price of 24 March 2026.

Offer Acceptance Qualification	In the event that MGC shareholders accept the Offer for an aggregate less than or equal to 100% of the Issued Capital in accordance with the terms of the Offer Document (together the "Selling MGC shareholders" and each a "Selling MGC shareholder"), Blue Gas Arabia shall be satisfied with those acceptances and shall not withdraw its offer.
Encumbrances	Only an MGC shareholder whose MGC shares are not subject to an Encumbrance (such as a share pledge) may accept the Offer.
Compulsory Acquisition	As provided in the Takeover Regulation, even if MGC Shareholders holding 90 percent or more of the shares in MGC accept the Offer, Blue Gas does not intend to exercise the "compulsory acquisition" provisions of Articles 62 to 65 (inclusive) of the Takeover Regulation.
Offer Completion	The completion of the Offer which shall occur on the date the Offer Price is paid to the Selling MGC Shareholders post completion of the Offer Period.
Offer Completion Date	The date on which the Offer Completion occurs.
Offer Rationale	Blue Gas makes this offer to comply with the requirements of the Takeover Regulation after it acquired 41.84% of ownership.
Offer Manager	United Securities Post Box 2566, Postal Code 112, Ruwi, Sultanate of Oman Ph: 24763300 Email: ayman@usoman.com

OTHER DETAILS

Shares in MGC already held by Blue Gas	As of the date of this Public Announcement, Blue Gas has acquired and owns 12,552,153 shares of MGC, which constitutes 41.840% of the Issued Capital.
Other Information	<ol style="list-style-type: none"> 1. MGC does not have any outstanding convertible securities 2. As of the date of this Public Announcement, the ownership of MGC's Issued Capital by the Offeror and its related parties, is as follows: <ol style="list-style-type: none"> a. Blue Gas: 12,552,153 shares of MGC; b. the authorized managers of Blue Gas: Nil c. the ultimate shareholders of Blue Gas: Nil <p>The parties under paragraphs a, b and c above have not dealt in the shares of MGC during the period commencing six months prior to the beginning of the Offer Period and ending on the date of this Public Announcement with the exception of Blue Gas's acquisition of 41.84% of the Issued Capital on 25 March 2026.</p>
Offeror's intention	Blue Gas will contribute to the development of operations at MGC, strive to increase its efficiency in operations, and enhance its competitiveness locally and regionally, in addition to enhancing the positive image of the Omani industrial sector in general.

S.No	Description	Indicative dates
1	Public Announcement	26 March 2026
2	Offer Document sent out to MGC Board and MGC Shareholders	12 April 2026
3	The Offer Period opens	27 April 2026
4	The Offer Period closes	18 May 2026
5	Blue Gas to pay the Offer Price	28 May 2026

Note: The above timeline is indicative only and may be subject to change, following review, input, and approval from the competent authorities

ACCEPTANCE OF OFFER – TERMS, CONDITIONS, & PROCEDURE

Submission of acceptance of offer	<p>A copy of this Public Announcement and Offer Document will be emailed to MGC shareholders based on the data recorded with the Muscat Clearing and Depository SAOC ("MCD") and be available on the websites of MGC and the FSA.</p> <p>Muscat Gases Shareholders that wish to accept the Offer must send their acceptance by email to the Offer Manager.</p> <p>Muscat Gases Shareholders must also contact the Offer Manager to register and/or verify their contact details.</p>
Acceptance Form	<p>The acceptance form to be used by MGC shareholders to submit their acceptance of the Offer pursuant to the terms of the Offer Document. These forms will be sent to each Muscat Gases Shareholders through email based on MCD data. The acceptance form will also be available on the company's website www.muscatgas.com</p>
Procedure for acceptance of offer by Muscat Gases Shareholders	<p>In order to accept the Offer, the MGC shareholders are required to send an email including a scan of the duly completed and signed Acceptance Form along with scans of the requisite documents (as set out below) before 2 pm (Oman time) on the Offer Closing Date to the following email address: ayman@usoman.com</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. A completed Acceptance Form is binding once submitted and cannot be revoked by an MGC shareholder. 2. The Offer will remain open for acceptance for 21 days starting from 27 April 2026 to 18 May 2026 (both days inclusive), between 8:30 am – 2:00 pm (Oman Time). Acceptances received after working hours on Offer Closing Date shall be rejected.



<p>Required Documents</p>	<p>Acceptance Forms furnished by MGC Shareholder(s) that do not strictly comply with the requirements set out in the relevant documents may be rejected by the Offer Manager as being incomplete and invalid.</p> <p>The Acceptance Form must be accompanied by the following documents:</p> <p>Individual Applicants: A copy of Omani ID for Omani national MGC Shareholders or Passport copy for Non-Omani national MGC Shareholders Birth Certificate of the minor MGC Shareholder, if father is accepting on behalf of his minor children.</p> <p>A copy of valid power of attorney duly endorsed by the competent legal authorities must be included in the event the acceptance is on behalf of another person (with the exception of an acceptance made by a father on behalf of his minor children).</p> <p>For Corporate Applicants Commercial registration certificate (or equivalent) A certified true copy of the board or shareholders resolution authorizing persons to accept the Offer with specimen signatures of such authorized persons.</p>
<p>Acceptance by Blue Gas</p>	<p>The acceptance by Blue Gas of the MGC shares tendered by the MGC shareholders and the settlement are subject to the following conditions:</p> <p>Approval of the FSA for the final Offer result. The settlement for the tendered MGC shares does not contravene any applicable laws and regulations. Acceptance Form being duly and validly completed along with the required documents and submitted to the Offer Manager before 2 pm (Oman Time) on or before the Offer Closing Date.</p> <p>The person accepting the Offer is a valid MGC shareholder</p>
<p>Timing of payment of the Offer Price</p>	<p>Upon receipt of a valid Acceptance Form along with the requisite documents and subject to satisfactory verification, the Offer Manager will notify the eligible MGC Shareholders regarding the acceptance of the Offer as per section "Offer Acceptance Qualification" above, and arrange to make payment by bank draft/pay order/cheque/bank transfer in favour of the relevant MGC Shareholder within 10 (ten) days of the Offer Closing Date. No interest, mark-up, surcharge, tax or other increment will be payable for any cause or reason on the aggregate price for the MGC shares purchased by Blue Gas from any MGC shareholder for any cause or reason.</p>



مسقط غاز
MUSCAT GAS

Offeror	Al Wahj AlAzrak For Manufacturing LLC Contact: Sohaib Ali 2728 King Abdulaziz Road, 6431 Al Yasmine, Riyadh 13326, Saudi Arabia Email: sohaib@bluegasarabia.com
Target	Muscat Gases Company SAOG Post Box 11, Postal Code 124 Ph: 2252 6900 Email: info@muscatgas.com
Offer Manager	United Securities LLC Contact: Ayman Al Lawati Ph: 2476 3300 / 2476 3337 Email: ayman@usoman.com ; fay@usoman.com
Legal Advisor to the Offeror	Al Busaidy Mansoor Jamal & Co. P. O. Box 686, Ruwi, Postal Code 112, Oman Ph: 2482 9200 Email: mansoor.malik@amjoman.com



مسقط غاز

مسقط غاز